
Zápis z jednání Školské rady ZŠ Dědina 

Datum konání: 1.6. 2015
Přítomni členové: Bc. Tomáš Kodiš, Dalibor Maurer, Mgr. Jiří Růžička, 
Mgr. Ing. Renáta Řimnáčová, Mgr. Stanislav Šindelář, Ing. Daniel Votápek
Host, svolavatel ŠR:  Mgr. Mojmír Dunděra

Body jednání:

1) Informace o schválení jednacího řádu a schválení zaslaných dokumentů.

2) Řešení dopravní situace v ulici Pod Cihelnou – výsledkem jednání s vedoucím odboru
výstavby byl  nesouhlas s vyjmutím zeleného pásu podél  plotu školy z veřejné zeleně.
Rada se usnesla na návrhu realizovat  stání  vozidel  pouze po jedné straně  ulice a na
případném umístění zpomalovacích pásů a žádá p.ředitele Dunděru o pokračování jednání
s odborem dopravy.

3) Výsledkem jednání o zálohování sedmidenního kamerového záznamu z veřejných prostor
školy z důvodu zajištění bezpečnosti  dětí  byla nutnost upřesnění doby a míst snímání
záznamu. Rada školy žádá p. ředitele Dunděru, aby v jednání pokračoval.

4) Webové stránky školy – proběhla ukázka šablony, práce na zprovoznění nového webu
budou pokračovat do začátku školního roku 2015/16.

5) P.  ředitel  informoval  radu  o probíhající  dostavbě  školního hřiště  a  o  jeho budoucím
provozování (bude vypsáno výběrové řízení. Členové rady požadují vyhrazení času pro
volné sportování školních dětí.

6) Úvaha o změně systému stravování – závisí na kladném stanovisku zřizovatele školy.

7) Úprava prodeje ve školách Školským zákonem, čeká se na prováděcí  vyhlášku,  která
zkonkretizuje regulaci sortimentu.

8) Informace p. ředitele o ukončení testování SCIO ve 3., 5., 6.  a 9. třídách.

9) Informace o grantových řízeních – z 10 podaných žádostí bylo zatím realizováno 7.

10) Hodnocení uplynulého školního roku 2014/15 – krátká zpráva p. ředitele za klasickou
část, p. Maurera za část waldorfskou.

11) Prognóza naplněnosti ZŠ Dědina.

12) Prohlídka budovy školy.

      
Zapsala: Renáta Řimnáčová


